
 
Radna Maria Zalewska 
- 2024-2029. Proszę wszystkich o powstanie. Proszę o wprowadzenie pocztu sztandarowego. Proszę 
o odegranie hymnu państwowego. Proszę o obsługę techniczną, a wyłączenie hymnu państwowego. 
Mówiłam, że tak będzie. Dziękuję bardzo. Proszę o zajęcie miejsc.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Serdecznie witam wszystkich, Panie i Panów Radnych 9 kadencji i składam gratulacje z okazji 
wyboru. A szczególnie witam Radnych, którzy zostali wybrani po raz pierwszy. Gratuluję wyborów. 
Serdecznie witam Burmistrza Tomasza Henryka Dąbrowskiego i gratuluję wyboru. Serdecznie witam 
ustępującą Panią Burmistrz Małgorzatę Żebrowską-Piotrak. Serdecznie witam Przewodniczącą 
Miejskiej Komisji Wyborczej, Panią Magdalenę Wójcicką. Serdecznie witam Wiceburmistrz, 
Skarbnika, Sekretarza, dyrektorów jednostek organizacyjnych, naczelników, pracowników urzędu, 
sołtysów, przedstawicieli rad osiedlowych, a także wszystkich mieszkańców mieszkańców miasta i 
gminy Łomianki. To nasze wspólne święto. Informuję, że na sesji obecnych jest 21 Radnych, a zatem 
jest niezbędne kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Informuję także Państwa, że 
obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
W związku z RODO udział w sesji Rady Miejskiej wiąże się z przetwarzaniem danych osobowych w 
zakresie wizerunku lub głosu w przypadku wystąpień publicznych. Porządek obrad dzisiejszej sesji, 
który Państwo otrzymaliście z postanowieniem Komisarza Wyborczego w Warszawie jest 
następujący. Po pierwsze. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. Po drugie. Złożenie 
ślubowania przez nowo wybranych Radnych. Po trzecie. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego 
Burmistrza. Po Czwarte, wybór Komisji Skrutacyjnej. Piąte. Wybór Przewodniczącego Rady. Szóste. 
Ustalenie liczby i wybór Wiceprzewodniczącego Rady. Siódme. Sprawy różne. Ósme. Zakończenie 
obrad. Zamykam punkt 1 porządku obrad. Przechodzimy zatem do punktu 2 porządku obrad. 
Złożenie ślubowania przez nowo wybranych Radnych. Teraz przystąpimy do wręczenia Radnym przez 
Panią Magdalenę Wójcicką, Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczenia Radnym o 
wyborze. Bardzo proszę Pani Magdaleno o przekazanie zaświadczeń.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Pan Cezary Astrau, Pan Jarosław Białobrzeski, Pan Grzegorz Bryk, Pani Magdalena Cłapińska, Pan 
Tomasz Dąbrowski, Pan Eliasz Grubiński, Pan Kamil Kaczyński, Pani Elżbieta Kapuściarek, Pan Marcin 
Kolbas, Pan Mateusz Krogulec, Pani Wanda Kuczera, Pan Grzegorz Lenart, Pan Wojciech Moryciński, 
Pan Piotr Rusiecki, Pan Damian Sokołowski, Pan Paweł Stasiak, Pan Krzysztof Wawer, Pani Joanna 
Zabłocka-Łudzeń, Pani Maria Zalewska, Pan Marek Zielski, Pani Małgorzata Żebrowska-Piotrak. 
Wszystkie jednogłośne(...)  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Serdecznie dziękuję za dokonanie wręczenia zaświadczeń, a Państwu Radnym składam serdeczne 
gratulacje. Zgodnie z przepisami art. 23 ustawy o samorządzie gminnym, przed przystąpieniem do 
wykonywania mandatu Radni składają ślubowanie. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że 
odczytam rotę ślubowania, a następnie najmłodszy wiekiem Radny, to jest Tomasz Dąbrowski 
odczyta alfabetycznie nazwiska Radnych. Każdy Radny, którego nazwisko zostanie odczytane 
powstaje z miejsca i wypowiada słowo ślubuję. Ślubowanie może zostać złożone z dodaniem zdania 
'tak mi dopomóż Bóg'. Proszę wszystkich o powstanie. Odczytuję rotę ślubowania. Wierny 
Konstytucji i Prawu Rzeczpospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego spełniać godnie, 
rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców. Dziękuję bardzo. 
Proszę usiąść. Bardzo dziękuję Panią i Panom Radnym I teraz proszę o złożenie ślubowania.  



 
-  
Kolejny Mówca 
- Pan Cezary Astrau. Pan Jarosław Białobrzeski. Pan Grzegorz Bryk. Pani Magdalena Cłapińska. Pan 
Tomasz Dąbrowski.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Pan Eliasz Grubiński.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Pan Kamil Kaczyński.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Pani Elżbieta Kapuściarek. Pan Marcin Kolwas. Pan Mateusz Krogulec, Pani Wanda Kuczera, Pan 
Grzegorz Lenart, Pan Wojciech Moryciński, Pan Piotr Rusiecki, Pan Damian Sokołowski, Pan Paweł 
Stasiak, Pan Krzysztof Wawer, Pani Joanna Zabłocka-Łudzeń, Pani Maria Zalewska, Pan Marek Zielski, 
Pani Małgorzata Żebrowska-Piotrak.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Bardzo dziękuję Panią i Panom Radnym za złożenie ślubowania. Zamykam punkt 2 porządku obrad 
przechodzimy do punktu 3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza. Zatem 
uprzejmie proszę Panią Magdalenę Wójcicką, Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej o 
wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu Panu Burmistrzowi. Dziękuję. A teraz proszę nowo 
wybranego Pana Burmistrza Tomasza Henryka Dąbrowskiego o złożenie ślubowania zgodnie z art. 
29a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. Obejmując urząd Burmistrza Gminy Łomianki uroczyście 
ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 
publicznego i pomyślności mieszkańców gminy Łomianki. Dziękuję Panu Burmistrzowi za złożenie 
ślubowania oraz serdecznie gratuluję. Teraz przystąpimy do przekazania insygnium władzy. Pani 
Prezydent, proszę uprzejmie. To są kwiaty kolorowe z naszego komitetu, z mojego komitetu w 
Bydgoszewie. Kolor jasny, kolor, który nam ochocał w dobrą sprawę. Życzę, żeby Pani marzenia, 
nasze marzenia, Dziękujemy. Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący. Panie Przewodniczący. Bardzo 
proszę o zabranie głosu Panią Burmistrz, później Panią Przewodniczącą Komisji, Miejskiej Komisji 
Wyborczej, Panią Wójcicką i Pana Burmistrza nowo powołanego, Pana Tomasza Dąbrowskiego.  
 
-  



Kolejny Mówca 
- Szanowni Państwo, bardzo dziękuję za te 5,5 roku, pracy z Państwem i na rzecz gminy Łomianki. 
Jest dużo rozpoczętych zadań. Jesteśmy umówieni z Panem Burmistrzem na kontynuację i oczywiście 
tutaj z Radą Miejską mam nadzieję, że będziemy dopracowywać szczegóły co do następnych zadań, 
które są potrzebne gminie Łomianki. Nie ukrywam, że była to taka kadencja, która jest do 
zapamiętania na długie, długie lata. I też nie ukrywam, że życzę Panu Burmistrzowi zdecydowanie 
lepszej kadencji pod względem geopolitycznym, historycznym i każdym innym. Chciałabym wierzyć w 
to, że nowo wybrani Radni, no i Ci, którzy już byli Radnymi. Popracujemy w taki sposób, że będzie 
można już bez różnych niesnasek współpracować z Panem Burmistrzem i z pracownikami Urzędu 
Miejskiego na tyle godnie, żeby kolejna kadencja zapisała się pozytywnie. Ja będę starała się robić 
właśnie dokładnie tak. Czyli nie zamierzam być, to tutaj mogę obiecać, nie zamierzam być 
awanturującą się opozycjonistką, gdzie już część osób tak w internetach pisze. Zamierzam 
współpracować na tyle, na ile dane mi będzie możliwość tejże współpracy. Wiem, co znaczy być 
radną miejską, bo dwie kadencje temu byłam radną miejską. Wiem, co znaczy pracować jako 
jednoosobowa odpowiedzialność całkowita za zarządzanie gminą. I teraz też jako radna miejska, 
więc myślę, że moje doświadczenia mogą dużo dobrego przynieść gminie Łomianki. I tak jak 
mówiłam, z Panem Burmistrzem rozmawialiśmy już. Myślę, że współpraca będzie pozytywnie szła do 
przodu przez kolejne 5 lat. Dziękuję Państwu bardzo, a bardzo, bardzo, potrójnie bardzo dziękuję 
pracownikom Urzędu Miejskiego i wszystkim jednostkom i spółkom miejskim za tę pracę przez 5,5 
roku, która łatwa nie była. Jestem wam bardzo wdzięczna za każde jedno doświadczenie. Dziękuję 
bardzo i wszystkiego dobrego mieszkańcom.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Proszę o zabranie głosu Panią Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej Panią Magdalenę 
Wójcicką.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ja będę mówiła krótko. Szanowni Państwo, mieszkanki i mieszkańcy Łomianek. Witam Państwa 
bardzo serdecznie w imieniu przedstawicieli Miejskiej Komisji Wyborczej. Nazywam się Magdalena 
Wójcicka i pełniłam funkcję Przewodniczącej Miejskiej Komisji. Miejska Komisja Wyborcza zajmowała 
się przygotowaniem, przeprowadzeniem i ustaleniem wyników wyborów samorządowych. Miejską 
Komisję Wyborczą reprezentowali przedstawiciele wszystkich komitetów wyborczych. Dziękuję 
bardzo wszystkim 10 członkom komisji za zgodną, spokojną i owocną współpracę. Katarzynie, 
Aleksandrze, Krystynie, Zosi, Bożenie, Piotrowi, Magdalenie, Małgosi, Markowi i Rafałowi. 
Podziękowania składam pełnomocnikom wszystkich komitetów wyborczych, Komisja działała w 
okresie od 26 lutego do dzisiaj, czyli do 7 maja, kiedy dokończymy pracę, wręczając Radnym 
zaświadczenia o wyborze na Radnego Rady Miejskiej oraz zaświadczenia o wyborze na Burmistrza 
Łomianek. W związku z tym, że mam możliwość powiedzieć jeszcze kilka słów, dziękuję za pomoc 
następującym osobom. Pani Wiolecie Burzyńskiej, Pani Joannie Urbańskiej, informatykowi Piotrowi 
Adamkiewiczowi za cierpliwość do mnie. Pracownikom Referatu Spraw Obywatelskich, Strażnikom 
Miejskim, a szczególnie Komendantowi Panu Marcinowi Bęgiełkowi oraz Komendantowi Policji w 
Łomiankach, Podinspektorowi Krzysztofowi Rzosińskiemu oraz Pani Komisarz Agacie Zalębie-
Wiedzińskiej. Dziękuję burmistrzyni Łomianek, Małgorzacie Żebrowskiej-Piotrak oraz Sekretarzowi 
Gminy Pani Arturowi Gajowniczek. Dziękuję przewodniczącym i członkom Obwodowych Komisji 
Wyborczych za wzorową pracę. Na zakończenie pragnę podkreślić, że pracowaliśmy w Komisji w 
zgodzie, w porozumieniu, chociaż mierzyliśmy się z różnymi problemami i trudnymi sytuacjami. Życzę 
Państwu Radnym i Panu Burmistrzowi, żebyście potrafili pracować w zgodzie i szacunku do siebie, a 
przede wszystkim nie zapomnieli, że jesteście tutaj w służbie dla mieszkańców Łomianek. Dziękuję 
bardzo.  



 
-  
Kolejny Mówca 
- Szanowna Pani Przewodnicząca, w imieniu wszystkich urzędników, którzy mieli niewątpliwą 
przyjemność współpracy z Panią i ze wszystkimi członkami komisji składam ten symboliczny bukiet 
na Pani ręce.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- I proszę teraz o zabranie głosu Pana Burmistrza Tomasza Henryka Dąbrowskiego.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Szanowni Państwo, drogie mieszkanki i mieszkańcy Łomianek. W pierwszych słowach chcę 
podziękować za wasze zaufanie oraz wszystkie oddane głosy. Dziękuję również ustępującej Pani 
Burmistrz Małgorzacie Żebrowskiej-Piotrak i jeszcze raz proszę dla niej gorące brawa. Jestem 
niezwykle dumny z tego, że przez kolejne lata będziemy z Państwem, mówię o Państwo, którzy 
siedzicie na trybunach, z nowo wybranymi Radnymi oraz całym urzędem rozwijać nasze miasto. W 
trakcie kampanii jasno mówiłem o priorytetach, dlatego z tego miejsca gwarantuję, że zrobię 
wszystko, by przywrócić naszą gminę na dawną ścieżkę rozwoju. Tak, by za 5 lat, żebyście Państwo 
byli dumni z miejsca, w którym żyjecie i mieszkacie. Pracy przed nami wiele, mam tego świadomość i 
chyba Radni też mają tego świadomość. Dlatego liczę na pozytywną współpracę. Po pierwsze z 
Radnymi dostali się Państwo do Rady Miejskiej z różnych komitetów, ale pamiętajmy, że jesteśmy 
tutaj nie dla siebie, ale dla mieszkańców, którzy tak licznie przyszli na dzisiejszą sesję i za co wam 
bardzo dziękuję. Zależy mi bardzo na pozytywnych relacjach Rady z Burmistrzem. Liczę na 
merytoryczne sesje, poszukiwanie rozwiązań, wspólne działania, współpracę dla dobra gminy. Po 
drugie, liczę na zmianę standardów współpracy z mieszkańcami. Powinniśmy lepiej słuchać i lepiej 
się komunikować. Urząd powinien być nowoczesny, otwarty i reagować na potrzeby społeczności 
lokalnych. Szanowni Państwo, przed nami pięć pracowitych lat. Od jutra bierzemy się do pracy. 
Jeszcze raz dziękuję i obiecuję, że drzwi Burmistrza Łomianek dla Państwa są otwarte. Dziękuję 
bardzo.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo Panu Burmistrzowi i jeszcze raz gratuluję. Proszę teraz wszystkich o powstanie. 
Zostanie wyprowadzony poczet sztandarowy. Dziękujemy bardzo. Proszę zająć miejsca. Zamykam 
punkt 3 porządku obrad. Przechodzimy do punktu 4. Wybór Komisji Skrutacyjnej. Teraz przystąpimy 
do wyboru Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi wybory Przewodniczącego Rady. Proszę 
Państwa i wnioskuję o to, aby skład Komisji był trzyosobowy. Czy wyrażacie Państwo na to zgodę, czy 
usłyszę sprzeciw. Nie słyszę sprzeciwu. W związku z tym proszę o zgłaszanie kandydatów na 
członków Komisji Skrutacyjnej. Członkiem Komisji Skrutacyjnej przypominam nie może być osoba, 
która zamierza kandydować na Przewodniczącego Rady. Powiedziałam Przewodniczącego.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Pani Przewodnicząca chciałbym zgłosić na członka Pana Tomasza Dąbrowskiego oraz Pana 
Grzegorza Leonarda.  
 
-  
Kolejny Mówca 



- Czy Pan Tomasz Dąbrowski wyraża zgodę. Dziękuję. Czy Pan Lenard wyraża zgodę. Dziękuję. 
Czekamy na jeszcze jednego kandydata.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ja chciałem zgłosić kandydaturę Pana Radnego Eliasza Grubińskiego.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Czy pan Eliasz wyraża zgodę. Dziękuję. Czyli mamy skład Komisji trzyosobowy. Dziękuję. 
Przechodzimy teraz do przygotowania Komisji Skrutacyjnej, do przegłosowania Komisji Skrutacyjnej 
w składzie. Pan Tomasz Dąbrowski, Pan Lenard, Grzegorz Lenard i Pan Eliasz Grubiński. Bardzo 
proszę o przygotowanie. Głosowanie odbędzie się na ekranie tabletów. Proszę o oddanie głosów. 
Dobrze, dziękuję. Tablet nie działa. Nie działa? Nie działa. Wyniki głosowania 21 za, czyli mamy 
Komisję Skrutacyjną przegłosowaną. Skład Komisji Skrutacyjnej jest znany. Proszę aby Komisja 
Skrutacyjna przystąpiła teraz do ukonstytuowania się i wybrała spośród swojego grona 
Przewodniczącego. Chwilę w korytarzu się naradzę. Zaraz przepraszam. Dziękuję. Czy komisja się 
konstytuowała. Dziękuję bardzo. W takim razie zamykam punkt 4 porządku obrad przechodzimy do 
punktu 5 wybór Przewodniczącego Rady. Proszę bardzo o przeczytanie kto jest Przewodniczącym. 
Twój.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Protokół Komisji Skrutacyjnej z dnia 7 maja 2024 roku z ukonstytuowania Komisji Skrutacyjnej 
powołanej do przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach. Komisja 
Skrutacyjna wybrana na pierwszym posiedzeniu Rady Miejskiej w Łomiankach w dniu 7 maja 2024 
roku w składzie Tomasz Dąbrowski, Grzegorz Lenard, Eliasz Grubiński, wybrała ze swojego grona na 
Przewodniczącego Komisji Pana Tomasza Dąbrowskiego. Członka Komisji Grzegorza Lenarda, członka 
Komisji Eliasza Grubińskiego. Dziękuję.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo. Teraz proszę Panią Radcę Prawną o przedstawienie zasad głosowania wynikające 
ze statutu i z ustawy samorządowej.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Szanowni Państwo, ja tutaj zacytuję zapisy zawarte w statucie, a więc tak w § 39 ust. 1 brzmi: Radny 
wyraża swoją wolę w głosowaniu poprzez oddanie głosu za, przeciw albo wstrzymuje się. § 39 ust. 5 
głosowanie tajne przeprowadza wybrana na sesji z grona Radnych Komisja Skrutacyjna. Radni głosują 
na kartach opatrzonych pieczęcią Rady oraz datą i podpisem Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej ogłasza wyniki głosowania tego tajnego głosowania 
niezwłocznie po ich ustaleniu. Wyniki głosowania tajnego odnotowuje się w protokole Komisji 
Skrutacyjnej i w protokole sesji. § 39 ust. 6. W przypadku głosowań personalnych, gdy kandydat jest 
tylko jeden na karcie do głosowania obok imienia i nazwiska kandydata umieszcza się wyrazy za, 
przeciw i wstrzymuje się. Przy każdym z tych wyrazów umieszcza się kartkę. Radny głosuje poprzez 
postawienie znaku X w jednej z kratek. Gdy kandydatów jest więcej niż jeden na karcie do 
głosowania obok wpisanych w porządku alfabetycznym nazwisk i imion kandydatów umieszcza się 
kratki po jednej kratce obok nazwiska każdego z kandydatów. Radny głosuje poprzez postawienie 
znaku X w kratce przy nazwiskach kandydatów których wybiera. To wszystko chyba. Alicja Konopka  



 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo. Proszę o Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. Proszę o zgłaszanie 
kandydatów na Przewodniczącego Rady Miasta.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Można zgłosić. Chciałbym zgłosić Panią Radną Magdalenę Cłapińską.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Czy są jeszcze jacyś kandydaci zgłaszani. Dziękuję bardzo. W takim razie proszę o wyrażenie zgody. 
Czy Pani Magdalena Cłapińska wyraża zgodę na kandydowanie. Czy Pan Marek Zielski wyraża zgodę 
na kandydowanie. Dziękuję. Proszę o Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. Ogłaszam 
10 minut przerwy na przygotowanie. Wznawiam obrady po przerwie. Stwierdzam kworum. Proszę 
Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o wyjaśnienie zasad głosowania. One były już wyjaśniane, ale 
jeszcze proszę o powtórzenie w jaki sposób będziemy głosować, a Komisję proszę o przeprowadzenie 
głosowania.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ja tutaj w imieniu Pana Przewodniczącego, bo mnie prosił, wyjaśnię. Każdy z Państwa Radnych 
będzie podchodził zgodnie z wyczytanym nazwiskiem i to będzie alfabetycznie. Każdy z Państwa tutaj 
odda głos i wrzuci swoją karteczkę do urny. I chciałabym jeszcze tylko powiedzieć, że tak, oczywiście 
stawiamy tylko jeden x, bo jest jeden Przewodniczący. Jak ktoś postawi dwa x, to jest głos nieważny. 
Tylko to chciałam powiedzieć. I teraz Pan Przewodniczący będzie wyczytywał w kolejności 
alfabetycznej radny.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- To jeszcze przed wyczytaniem członek Komisji Skrutacyjnej Radny Eliasz Grubiński pokaże Państwu, 
że urna jest pusta. I teraz Pan przychodzi tutaj, a Radni sobie głosują. Tylko czytam, przechodzę, 
czytam, przechodzę. Dobrze. Radny Cezary Astrau, Radny Jarosław Białobrzeski, Radny Grzegorz 
Bryk, Radna Magdalena Cłapińska, Radny Tomasz Dąbrowski, Radny Eliasz Grubiński, Radny Kamil 
Kaczyński. Ja sobie przejdę tam. Jeszcze po prostu mam tam zamieszanie. Radna Elżbieta 
Kapuściarek. Radny Marcin Kolwas, Radny Mateusz Krogulec. Jesteśmy bardzo niefeministycznym 
komisją. Musimy zawnioskować o czwartą kobietę następnym razem. Radna Wanda Kuczera, Radny 
Grzegorz Lenard, Radny Wojciech Moryciński, Radny Piotr Rusiecki, Radny Damian Sokołowski, 
Radny Paweł Stasiak, Radny Krzysztof Wawer, Radna Joanna Zabłocka-Łudzeń, Radna Maria 
Zalewska, Radny Marek Zielski, Radna Małgorzata Żebrowska Piotrak. I teraz ogłaszam 10 minutową 
przerwę. Tak. Prowadzący obrady, tak Radni wrzucają, podchodzą zgodnie z listą. Prowadzący 
obrady. 10 minut żebyśmy policzyli. Komisja Skrutacyjna idzie do roboty.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo. Ogłaszam dziesięciominutową przerwę na policzenie głosów przez Komisję 
Skrutacyjną. Miejsca. Wznawiam, wznawiam obrady po przerwie. Stwierdzam kworum. Proszę 
Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o podanie wyników wyboru na Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Łomiankach.  



 
-  
Kolejny Mówca 
- Protokół Komisji Skrutacyjnej z dnia 7 maja 2024 roku. Z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu 
w wyborach Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach, sporządzony na sesji w dniu 7 maja 
2024 roku. Komisja Skrutacyjna w składzie Tomasz Dąbrowski, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, 
Grzegorz Lenard, członek Komisji Skrutacyjnej, Eliasz Grubiński członek Komisji Skrutacyjnej. Po 
wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje. Liczba Radnych Rady Miejskiej w 
Łomiankach obecnych na sesji uprawnionych do głosowania 21. Na Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Łomiankach zgłoszono kandydatury Radnych Magdalena Cłapińska, Marek Zielski. Minimalna 
liczba głosów do dokonania ważnego wyboru Przewodniczącego Rady wynosi 11. Liczba Radnych, 
którym wydano karty do głosowania 21. Liczba kart wyjętych z urny 21. Liczba głosów nieważnych 1. 
Liczba głosów ważnie oddanych 20. Na poszczególnych kandydatów Magdalena Cłapińska 8, Marek 
Zielski 12. Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Przewodniczącym Rady Miejskiej w 
Łomiankach został Pan Marek Zielski. Na tym protokół zakończono i podpisano. Dziękuję bardzo.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję Komisji Skrutacyjnej. Teraz odczytam Państwu treść uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach. Uchwała numer 1/1/2024 Rady Miejskiej w 
Łomiankach z dnia 7 maja 2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach. 
Na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, tekst jednolity 
Dz. U. Z 2024 roku, poz. 609, w związku z § 25 ust. 1 Statutu Gminy Łomianki stanowiącego załącznik 
nr 1 do uchwały nr 86/604/2023 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 26 października 2023, Dziennik 
Urzędowy Województwa Mazowieckiego z 2023 roku, poz. 12792 Rada Miejska w Łomiankach 
uchwala co następuje. § 1. Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym przewodniczącym Rady Miejskiej 
w Łomiankach wybrany został Pan Marek Zielski. § 2. Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi 
integralną część uchwały. § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dziękuję Państwu. 
Zamykam punkt 5 porządku obrad przechodzimy do punktu 6. Ustalenie liczby i wybór 
Przewodniczących Rady. Przekazuję prowadzenie obrad nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady 
Miejskiej w Łomiankach. Nie ma już głosowania. Panu Markowi Zielskiemu. Dziękuję za uwagę. 
Dziękuję.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Szanowni Państwo, przede wszystkim bardzo serdecznie dziękuję Państwu Radnym za powierzenie 
mi funkcji Przewodniczącego Rady. Zrobię wszystko, uczynię wszystko, aby nie zawiesić Państwa 
zaufania. Dziękuję bardzo serdecznie. Pozwolę sobie siedzieć. Proszę Państwa przychodzimy do 
punktu 6. Ustalenie liczby i wybór Przewodniczących Rady. Na początku Państwa Radnych zapytam 
czy może pozostać Komisja Skrutacyjna, która pracowała przy wyborze Przewodniczącego, ta sama 
przy wyborze Wiceprzewodniczącego czy Wiceprzewodniczących. Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, 
uznaję, że Komisja Skrutacyjna pozostanie w tym samym składzie osobowym. Dziękuję bardzo, nie 
widzę sprzeciwu. Szanowni Państwo, Słucham propozycji w sprawie ustalenia liczby 
Wiceprzewodniczących Rady. Bardzo proszę. Alicja Konopka  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ja bym chciała tylko dodać, że oczywiście Wiceprzewodniczących może być zgodnie z ustawą od 
jednego do trzech. I ustawy też. Coś działa, ale nie wiem. Bardzo proszę obsługę techniczną o pomoc. 
Może uda się naprawić mikrofony.  



 
-  
Kolejny Mówca 
- Witam Państwa bardzo serdecznie. Ja chciałbym zgłosić trzech wiceprzewodniczących.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś propozycje czy Pani Mecenas głosuje. Głosujemy tak. Bardzo 
proszę głosujemy wniosek Pana Radnego Rusieckiego. Kto z Państwa jest za? Za tym aby było trzech 
Wiceprzewodniczących Rady. Proszę bardzo proszę o przygotowanie głosowania. Bardzo proszę 
głosujemy. Dobra. Wynik głosowania 12 za, 9 przeciw, 0 wstrzymujących się. Wniosek Pana Radnego 
Rusieckiego przeszedł. Proszę teraz o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ja zgłaszam Radnego Krzysztofa Wawra.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Bardzo proszę.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Zgłaszam Radnego Grzegorza Bryka. Chiałbym zgłosić Pania Radną Marie Zalewske. Pan Grzegorz 
Bryk, Pani Maria Zalewska. Bardzo proszę czy są jeszcze. Bardzo proszę czy jeszcze jacyś kandydaci 
jeżeli nie usłyszę. Proszę bardzo czy Pani Maria Zalewska wyraża zgodę. Dziękuję bardzo. Pan Radny 
Grzegorz Bryk. Dziękuję bardzo i Pan Krzysztof Wawer bardzo proszę.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Tak wyrażam zgodę.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo. Szanowni państwo bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart. 
Ogłaszam 10 minutową przerwę. A! Gdzie jest ta? Tam! A! Dziękuje! Dziękujemy! Patrz, patrz, patrz. 
Cześć. Poprzeszuj troszkę. Wznawiam posiedzenie Rady. Szanowni Państwo poproszę Panią Mecenas 
o wyjaśnienie zasad głosowania.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Szanowni Państwo, teraz z kolei jest taka sytuacja, że stawiamy x od 1 do 3, czyli możemy oddać 
jeden głos, możemy oddać dwa głosy i możemy oddać trzy głosy. Jeśli nie oddamy głosu na któregoś 
z kandydatów, to znaczy, że jesteśmy przeciw. Brak głosów nie znaczy, że jest nieważne, tak? 
Możemy po prostu na nikogo nie zagłosować. I kandydat musi uzyskać 11 głosów. Tak, i kandydat 
musi uzyskać 11 głosów i tak naprawdę powinniśmy dążyć do tego momentu, gdzie będzie trzech 
kandydatów, którzy i każdy z nich uzyska bezwzględną większość głosów 11.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Komisja Skrutacyjna.  



 
-  
Kolejny Mówca 
- Członek Komisji Skrutacyjnej, Radny Eliasz Grubiński, przejdzie i pokaże Państwu, że urna do 
głosowania jest pusta. Głosowanie odbędzie się w ten sam sposób. Radny Cezary Astrau, Radny 
Jarosław Białobrzeski, Radny Grzegorz Bryk, Radna Magdalena Cłapińska, Radny Tomasz Dąbrowski, 
Radny Eliasz Grubiński, Radny Kamil Kaczyński, Radna Elżbieta Kapuściarek, Radny Marcin Kolwas, 
Radny Mateusz Krogulec, Radna Wanda Kuczera, Radny Grzegorz Lenard, Radny Wojciech 
Moryciński, Radny Piotr Rusiecki, Radny Damian Sokołowski, Radny Paweł Stasiak, Radny Krzysztof 
Wawer, Radna Joanna Zabłocka-Łudzeń, Radna Maria Zalewska, Przewodniczący Rady Miejskiej 
Marek Zielski, Radna Małgorzata Żebrowska- Piotrak. Kwiaty to nie lepiej do wazonu? Pani 
Przewodniczącej.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o przeliczenie głosów. Dzisiaj jest dużo tych przerw ale 
zapraszam na dziesięciominutową przerwę. Dziękuję bardzo. Zapraszam Państwa, wznawiam obrady. 
Bardzo proszę o Komisję Skrutacyjną.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Protokół Komisji Skrutacyjnej z dnia 7 maja 2024 roku. Za obliczenia głosów oddanych w 
głosowaniu w wyborach Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Łomiankach, sporządzony na sesji 
w dniu 7 maja 2024 roku. Komisja Skrutacyjna w składzie. Tomasz Dąbrowski, Przewodniczący 
Komisji Skrutacyjnej, Grzegorz Lenard, członek Komisji Skrutacyjnej, Eliasz Grubiński, członek Komisji 
Skrutacyjnej. Po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje. Liczba Radnych Rady 
Miejskiej w Łomiankach obecnych na sesji uprawnionych do głosowania 21. Na 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Łomiankach zgłoszono kandydatury Radnych. Grzegorz 
Bryk, Krzysztof Wawer, Maria Zalewska. Minimalna liczba głosów do dokonania ważnego wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady wynosi 11. Liczba Radnych, którym wydano karty do głosowania – 21. 
Liczba kart wyjętych z urny – 21. Liczba głosów nieważnych – 0. Liczba głosów ważnie oddanych na 
poszczególnych kandydatów. Grzegorz Bryk – 16, Krzysztof Wawer – 11, Maria Zalewska – 18. Wobec 
powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej w Łomiankach 
zostali Pan Grzegorz Bryk, Pan Krzysztof Wawer, Pani Maria Zalewska. Na tym protokół zakończono i 
podpisano. Dziękuję.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo Komisji Skrutacyjnej. Gratuluję serdecznie Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej. Z 
przyjemnością bym zaprosił do stołu, ale to już może na następnej sesji, ponieważ dzisiaj nie ma 
miejsca. Szanowni Państwo, przechodzimy do 7 punktu, sprawy różne. Bardzo proszę, czy ktoś z 
Państwa, Pan Burmistrz, Państwo Radni, czy ktoś by chciał zabrać głos. Bardzo proszę pierwszy Pan 
Radny, chyba że ustąpimy, jeżeli Pan Burmistrz sobie życzy, bardzo proszę. Bardzo proszę pan radny 
Rusiecki.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Bardzo dziękuję. Proszę Państwa, korzystając z okazji chciałem bardzo serdecznie podziękować 
wszystkim mieszkańcom za tak dużą ilość głosów, które na mnie oddaliście. Jestem Wam bardzo za 
to wdzięczny i bardzo, bardzo dziękuję. To jest jednak prawie co trzeci mieszkaniec w Łomiankach 
wybrał nowe Łomianki i za to bardzo dziękuję. To jest coś, na czym będzie można budować 



przyszłość naszego miasta. Nowe Łomianki, czyli przejrzyste Łomianki, uczciwe Łomianki, no i 
zobaczycie Państwo w czasie kadencji, bo będziemy ten program pokazywać i realizować. Natomiast 
tak, chciałbym jeszcze podziękować wszystkim Radnym, którzy głosowali za moim wnioskiem 
dotyczącym wybrania trzech Wiceprzewodniczących. Bardzo Wam serdecznie za to dziękuję za 
poparcie. I jednocześnie korzystając już naprawdę na koniec z tego, z możliwości zabrania głosu 
chciałbym poinformować, że na podstawie § 24 Statutu Gminy chciałbym zgłosić powstanie klubu 
radnych o nazwie Nowe łomianki. W skład klubu wchodzą Radni Piotr Rusiecki, Przewodniczący 
Klubu, Wanda Kuczera, członek Klubu i Krzysztof Wawer. Także złożę to na ręce zaraz Pana 
Przewodniczącego zgodnie z przepisami. Także bardzo jeszcze raz serdecznie dziękuję za oddane 
głosy, za to, że Państwo byliście ze mną, za to, że tak gromadnie po wyborach się do mnie 
odezwaliście, wspieraliście. Za to bardzo, bardzo serdecznie dziękuję. To jest dobry prognostyk na 
przyszłość i mam nadzieję, że Łomianki będą się właśnie w takim kierunku zmieniały. Bardzo dziękuję 
jeszcze raz wszystkim.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Bardzo serdecznie dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Bryk.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Szanowni Państwo, na podstawie art. 23 ustawy ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 
marca 1990 roku i statutu gminy Łomianki, dział 3, rozdział 3 § 24 informuje, że Radni w składzie 
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Grzegorz Bryk, Eliarz Grubiński utworzyli klub radnych o nazwie Klub 
Radnych Prawa i Sprawiedliwości. Na Przewodniczącego Klubu wybrano Radnego Grzegorza Bryka, a 
na Wiceprzewodniczącego Klubu wybrano Radną Joanna Zabłocka-Łudzeń.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę kto z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos. Dziękuję 
bardzo, bardzo proszę. Tak nie widzę. Bardzo proszę Pan Radny Stasiak.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Panie Przewodniczący, Szanowni Mieszkańcy, ja chciałbym z kolei w imieniu wszystkich Radnych 
podziękować serdecznie Państwu, że Państwo przyszli dzisiaj na tą salę i byli z nami. Byli z nami 
również w czasie głosowania, wspierali nas i za to serdecznie dziękujemy. Dziękuję.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę kto z Państwa Radnych kto chciałby jeszcze zabrać głos. Bardzo 
proszę. Nie widzę. Szanowni Państwo, to ja skorzystam. Ja chciałbym jeszcze raz bardzo serdecznie 
pogratulować Burmistrzowi Dąbrowskiemu za wybór. Państwu Radnym chciałbym pogratulować 
wyboru do Rady Miejskiej. Dzisiaj 7 maja, to ważny dzień. Wierzę głęboko, że to będą dobre 5 lat. 
Wierzę, że Rada Miejska będzie współpracować z urzędem pod kierownictwem pod rządami 
Burmistrza Dąbrowskiego. Będziemy dyskutować merytorycznie. Jeżeli będzie krytyka to tylko ta 
konstruktywna. Czego życzę sobie, Państwu Radnym, Panu Burmistrzowi. Panie Burmistrzu jeszcze 
raz serdecznie gratuluję. Dziękuję. Szanowni Państwo punkt 8. Zakończenie obrad zamykam I sesję 
Rady Miejskiej 9 kadencji. Dziękuję bardzo serdecznie. Zapraszam jeszcze wszystkich Państwa 
Radnych, mieszkańców kto sobie życzy do wspólnego zdjęcia bo myślę że Pan Maciej chętnie nam 
zrobi. Dziękuję bardzo do zobaczenia.  


